
Vragen vragenkwartier raadsvergadering 9 december 2021 inzake de 
verkeerssituatie rond de N196

In opvolging van de besprekingen van dit onderwerp in de raadsvergadering van 28 okt 
en 11 november en de informatie en toezeggingen die daaruit zijn voortgevloeid heeft 
D66 de volgende vragen:

• zijn de uitkomsten van het onderzoek c.q. quickscan dat begin november 2021 
zou worden uitgevoerd al bekend en kunnen die met de raad worden gedeeld?

• wat is de voortgang met betrekking tot het onderzoek inzake het mogelijke 
verbod op doorgaand vrachtverkeer en wanneer wordt de uitkomst van dit 
onderzoek aan de raad gerapporteerd?

• wat is het resultaat van de gesprekken die met de verschillende aanbieders van 
de routeplanners zijn gevoerd?

• zijn er verder nog ontwikkelingen die het vermelden waard zijn met betrekking 
tot dit onderwerp?
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